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Ledamotsinitiativ – Utredning beträffande framtiden för 
Ekebyhovs slott och park (KFN22/47)

Beslut
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att ledamotsinitiativet ska behandlas inom ramen för ett 
redan pågående ärende, ”Utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen och Jungfrusundsåsen” dnr 
KS21/96.
 
Reservationer
Gunilla Lindberg (L) reserverar sig och inkommer med en skriftlig reservation.

Sammanfattning
Liberalerna Ekerö väckte ett ärende på sammanträdet den 4 maj, de ombads inkomma med 
ledamotsinitiativet skriftligt så att ärendet kan hanteras vid nästkommande sammanträde 
den 8 juni.
Liberalerna Ekerö föreslår bl a att: ”Kultur-och Fritidsnämnden får uppdraget att fundera 
över Ekebyhovs slotts framtid. Vi föreslår en mindre utredning som bör innehålla konkreta 
förslag på hur slottet och parken kan utvecklas, användas och finansieras.”

Kommunstyrelsen fattade 2022-04-05 beslut om en utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen och 
Jungfrusundsåsen, i planen finns ett särskilt avsnitt om Ekebyhovs slottsområde. Kultur- och 
fritidsförvaltningen gör bedömningen att det som efterfrågas i ledamotsinitiativet kommer 
att hanteras i och med den beslutade utvecklingsplanen.

Beslutsunderlag
 Tjänsteutlåtande - Ledamotsinitiativ - Utredning beträffande framtiden för Ekebyhovs slott 

och park
 Ledamotsinitiativ - Utredning beträffande framtiden för Ekebyhovs slott och park , 

Liberalerna Ekerö
 §26 KS 2022-04-05  Utvecklingsplan Ekebyhovsdalen och Jungfrusundsåsen

Expedieras till
Kultur- och fritidsförvaltningen
Kommunstyrelsen

Paragrafen är justerad.
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Reservation 
 
Liberalerna skickade in ett nämndinitiativ till Kultur-och fritidsnämndens möte 
2022-06-08. Det handlade om hur slottet och parken kan utvecklas, användas 
och finansieras. Kommunen har ägt och drivit slottet under fyrtio år. Vi ansåg 
att det var dags att se över verksamheten särskilt som slottet gått med rejält 
minus den senaste tiden. Vi föreslog även en workshop om slottet som skulle 
kunna ge nya idéer. 
 
I svaret från kultur- och fritidsförvaltningen föreslås att nämndinitiativets 
förslag kan behandlas inom ramen för ”Utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen 
och Jungfrusundsåsen. 
 
Liberalerna är inte nöjda med svaret och inte heller hur ärendet behandlades 
under mötet. I nämnda utvecklingsplan finns ingenting som rör slottets inre 
verksamhet och finansiering. Det finns inte heller någon tidplan för uppdraget. 
Vårt förslag bör genomföras här och nu om det ska göra någon nytta. 
Nämndinitiativet blev ett ärende på dagordningen och borde ha behandlats 
som övriga ärenden. Så skedde inte. Ingen från kulturledningen föredrog 
ärendet. Förslagsgivarna fick inte heller kommentera sitt förslag. Därmed blev 
det svårt för nämndledamötena att fatta beslut. 
  
Vi reserverar oss mot 
att nämndens ledamöter inte fick rimlig tid att ta ställning till förslaget under 
mötet 
att föreslagen utredning skyfflades in i en större utredning utan tidplan och 
med ett helt annat uppdrag 
att ärendet inte behandlades med respekt under mötet 
 
Ekerö 2022-06-15 
 
Gunilla Lindberg 
Liberalerna 
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